
Van: Versteeg, T.  

Verzonden: zondag 4 februari 2018 14:35 

Aan: j.v.straalen@ridderkerk.nl 

Onderwerp: Raadsvragen 

 

Johan, 

 

Ik kreeg van de gemeente een uitnodiging voor een bewonersbijeenkomst over 

afvalscheiding. 

Echter die datum waren wij op vakantie. 

 

Wil jij mijn vragen doorspelen aan de raad. 

 

Mijn eerste vraag is hoe gaat de raad om met het uitgeven van afvalpassen zonder hieraan 

gekoppeld de betaling voor het aangeboden afval terwijl dit door de rechter in een zaak tegen 

de gemeente Arnhem verboden is. 

Dit is een heikel punt binnen reinigend Nederland en Ridderkerk gaat vrolijk hiermee door. 

 

Mijn tweede vraag is hoe de raad hun burgers gaat uitleggen dat de raad duurzaam bezig 

is/wil zijn terwijl er ongeveer 12a13.000 bruine gft containers worden vernietigd die wel 

afgeschreven zijn, maar nog lang niet aan hun levenseinde zijn. 

De kleur bruin staat overigens voor de Europese kleur voor GFT. (Is door ons als Reiniging in 

2004 over nagedacht.) De meeste containers zijn van 2004 en van de “oude” kwaliteit en gaan 

zeker nog 10 jaar mee. De nieuwe lichting minicontainers zijn dun uitgevoerd en gaan niet 

veel langer dan 10 jaar mee.  

De huidige bruine minicontainers wegen tussen de 12 en 13 kilogram terwijl de nieuwe 

containers rond de 8 a 9 kilogram wegen. Er wordt gewoon veel minder kunststof granulaat 

gebruikt wat de levensduur niet ten goede komt.  

Dit is niet alleen verkwisting van goed materiaal maar ook kapitaal vernietiging die uiteraard 

uw burger mag betalen. 

 

Ik ben benieuwd naar de visie van de gemeenteraad. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Ton J.E.P. Versteeg 
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